
GRIMSTAD MENIGHETSRÅD 

 

 

 

Referat fra menighetsrådsmøte 20. oktober 2022  

kl. 18.00 på kirkekontoret 

 
 

Tilstede: Stein Gjulem, Anne Brita Thorød, Trond Wirak, Vivi H. Tønnessen, Reidun Bergshaven,  

Wenche Norgaard, Hjalmar Bjerga. 2 vara Birgit Spikkeland gikk inn for Per Olsen m/ 

stemmerett. 

 

Forfall: Per Olsen, Øystein Haga og Anne Mo Grimdalen 

 

Åpning:  Vivi Haavik Tønnessen 

 

Referent: Synnøve Espeland 

 

 

Sak 65/22: INNKALLING MED SAKSLISTE 

Vedtak: Innkalling med saksliste godkjennes. 

 

 

Sak 66/22:  REFERAT FRA DET SISTE MENIGHETSRÅDSMØTE 

                       Vedtak: Referat fra menighetsrådsmøte 20.september 2022 godkjennes. 

 

 

Sak 67/22:  GJENNOMGANG AV GUDSTJENESTELISTA 

Vedtak: Gudstjenesteliste fram til neste menighetsrådsmøte tas til orientering.  

 

 

Sak 60/22: TEMAKVELDER 2023 

  Vedtak: Det jobbes videre med foreslåtte temaer og temaholdere. I tillegg avklarer Anne  

  Brita Thorød med Arild Andresen om det kan være aktuelt med en temakveld over temaet  

 « Sakral kunst».  

 

 

Sak 61/22: SAMARBEID MELLOM GRIMSTAD, FJÆRE/FEVIK, LANDVIK OG EIDE MENIG 

  Vedtak: Komitéarbeidet så langt støttes av menighetsrådet og ønskes lykke til i det 

videre arbeidet.   

 

 

Sak 68/22:  HVORDAN MØTE NYE MEDLEMMER ETTER GRENSEJUSTERING? 

Vedtak: MR foreslår at det leveres ut en egen invitasjon til menighetsfest inkl. vårprogram til 

nye husstander i soknet per 01.01.2023. Dato for menighetsfesten fastsettes på neste MR- 

møte.    

 

 



GRIMSTAD MENIGHETSRÅD 

 

 

 

 

 

 

 

Sak 69/22:  BREV FRA GRIMSTAD FrP – INNSPILL TIL PARTIETS PROGRAMARBEID? 

Vedtak: MR takker for muligheten for innspill og henviser til nettsiden og prioriteringer som 

er gjort. 

 

 

Sak 70/22: DROP-IN-DÅP? 

Fra pinsa i 2023 og to uker inn i juni er det nå planlagt en periode med nasjonal 

oppmerksomhet om drop-in-dåp, som et supplement til dåp i høymesse. 

Kirkerådsdirektør Ingrid Vad Nilsen håper at så mange kirker som mulig åpner for fleksible 

tidspunkt i disse to ukene neste vår. Det er perioden 27.mai til 11.juni som er satt av til å 

gjennomføre dåpsdager 

  Vedtak: MR støtter iniativet til drop-in-dåp.  

 

 

Sak 71/22:  VALG TIL BISPEDØMMERÅDET 

  MR har mottatt en henvendelse fra Inger Lise Tønnesøl Gundersen, nestleder i Fjære  

  menighetsråd. Det er ønskelig med støtte til Fjære menighetsråds forslag om å foreslå Vidar 

  Øvland ( leder av Fjære MR og fellesrådet) til lista for bispedømmerådet.  

  Vedtak: MR takker for henvendelsen, men velger å avvente videre prosess til det foreligger en 

  invitasjon fra bispedømmekontoret.   

 

 

Sak 72/22 EVENTUELT 

 

 

ORIENTERINGSSAKER 

• Samtale om de siste gudstjenestene. 

• Taizé samlingene har vært en fin opplevelse, viktig at den som leder snakker rolig, samt god lyd på 

samtlige mikrofoner, noe dårlig lyd 12.okt.  

• Salmekvelden 16. oktober, « kjempeopplevelse» - burde vært annonsert, menigheten betaler.  

• Gode tilbakemeldinger fra deltakere av høstens temakvelder med Odd Rannestad.  

• Fellesrådet arbeider med en gjennomgang av permisjonsreglementet for ansatte.  

• Ønskelig at innkalling til fellesrådsmøtene inkl. saksliste også sendes til MR medlemmene.  

• DU er engasjert i Allehelgenskonsert 6. november, samt temakvelden med Kjetil Klungland 8. 

november. Ønsker å være en ekstra ressurs ved behov for kirkevert, samt ha et ekstra blikk på nye 

som kommer til kirken.  

• Samarbeidsmøte mellom Grimstad menighet   - Grimstad KFUK/M ble avholdt 18. okt. 2022. Tre 

samarbeidsmåter er skissert: 

1. Samskapning/ langsiktig 

2. Ren samarbeidsavtale om ulike tilbud til menighetens medlemmer 

3. Ren leieavtale, men tydelig skille på « dine/ mine» arrangementer. 

Konklusjon: KFUK/M kommer med forslag til skriftlig avtale for samarbeid mellom KFUK/M og 

Grimstad menighet. I dette forslaget gis det en oversikt over Triangelhusets inntekt, utgift, 

forsikringspremier, forventet vedlikehold og balanse. Neste møte er 22. nov.2022 

• Prosessen med å ansette ny daglig leder er i gang, tre av fem søkere har vært inne til intervju. Det 

planlegges ansettelse i løpet av uke 43. 

 



GRIMSTAD MENIGHETSRÅD 

 

 

 

 

 

• Nominasjonskomiteen er i gang med sitt arbeid. Komiteen har avklart med MR- og vararepr. om de 

ønsker å stille til valg eller ikke. Nytt møte er planlagt i november. Kom gjerne med forslag til 

kandidater. 

• Barn- og unge tas opp som egen sak i MR- møte 17. november.  

 

 

 

Grimstad 21.10.2022 

 

Stein Gjulem                                         Synnøve Espeland 

Leder                                Sekretær TI 

 

 


